
Mijn naam is Marij von Berg. 
Ik ben vrijwilligster bij kinderboerderij Daalhoeve, en verzorg, samen met andere vrijwilligers  
de dieren in het dierenpark. 
 
Ik sta hier namens de dieren in het dierenpark, om hun een stem te geven in het hele 
tapijnverhaal. 
Ik ben het niet eens met het opsplitsen van het dierenpark in 3 delen. 
In de plannen van de gemeente en architect wordt duidelijk dat er totaal geen rekening wordt 
gehouden met de dieren die er in het park leven, maar dat er rekening wordt gehouden met 
hoe de gemeente vindt dat het dierenpark moet passen in het plan van Tapijn. 
Het opsplitsen heeft veel nadelen voor de dieren die er nu in het dierenpark leven. 
Het leefgebied van de herten wordt een heel stuk kleiner  terwijl de herten ruimte moeten 
hebben om te kunnen rennen/vluchten/leven. Er staan al sinds 1920 herten in het 
dierenpark, toen heette het nog hertenkamp. De herten verwijderen uit het dierenpark is voor 
mij geen optie. De herten moeten blijven… voor altijd. Maastrichtenaren en toeristen 
bezoeken het hertenkamp/dierenpark tenslotte al bijna 100 jaar. 
Ik heb nogal wat vragen die ik graag beantwoord wil hebben. 
Over wat er allemaal verandert op het Tapijn terrein is een heel 3-D filmpje gemaakt, maar 
over wat er allemaal verandert in het dierenpark is niets te zien. Ik vind dit onacceptabel. Als 
ik mijn vragen wil stellen krijg ik als antwoord Gaia-Zoo gaat hierover en alles wordt 
bekendgemaakt op 4 april. Waarom pas 4 april?  Is alles over het dierenpark dan al beslist? 
Heb ik als burger dan niets in te brengen in de plannen m.b.t. het dierenpark? Het lijkt erop 
dat de gemeente niet wil dat mensen zich bemoeien met het dierenpark.   
Wat gebeurt er met de dieren in het park, gaan ze weg of mogen ze blijven? 
In de nieuwe weides die er  komen moeten ook stallen gebouwd worden, voorzien van 
elektriciteit, water afvoer enz. De opmerking van Mevr. Tima van der Linden dat er dan maar 
dieren geplaatst moeten worden die geen stal behoeven is bij mij in het verkeerde keelgat 
geschoten..  Bij het stellen van vragen aan de architect van tafel 2 jl. maandagavond werd ik 
wel door hem aangehoord en heeft hij van alles opgeschreven, maar antwoorden zijn er nooit 
gekomen. Ik moest maar wachten tot 4 april want dan zijn de mensen van Gaia Zoo er ook bij.  
Welke rol speelt Gaia Zoo in de planning van het dierenpark? 
Komen er dieren van Gaia Zoo in het dierenpark  en gaan de dieren die er nu leven weg? 
Wordt het dierenpark een dierentuin? 
Gaat Gaia Zoo het dierenpark overnemen?  En gaat kinderboerderij Daalhoeve er dan uit? 
Het zou een slechte zaak zijn als ons dierenpark een soort van kleine kopie wordt van Gaia 
Zoo. Als ik dieren van Gaia Zoo wil zien ga ik wel naar Kerkrade. 
Worden de 3 weides een soort van berenkuilen?  Dieren worden zo in een isolement gezet. Als 
de dieren lager komen te staan dan de mensen lopen, dan verdwijnt het contact tussen mens 
en dier. En dat is een zeer slechte zaak voor zowel de geiten, schapen en zeker voor de ezels, 
die houden van aandacht. 
Ik wil graag dat de dieren in het dierenpark blijven en dat het park wordt aangepast aan de 
dieren die er nu leven. Dat het dierenpark een opknapbeurt moet hebben dat is voor mij 
duidelijk maar niet zoals u dat wilt nl. de weides opsplitsen door er een voetpad doorheen te 
laten lopen, waardoor er voor de dieren onrust ontstaan en deze op geen enkele wijze meer 
rust hebben. 
 
 
 
 


